
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 02 / 2021

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 23 – febrero - 2021

Hora inicio / fin 20:00 h.

Lugar Telemática

ASISTENTES:

PRESIDENTA 

Dña. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

VOCALES

Concejal designado

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERÁ      Grupo Municipal PSOE

Vecinos designados por Grupos Políticos Municipales

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grupo Municipal PSOE

Personas designadas por Alcaldía

D. RAFAEL SERRANO RUIZ

Dña. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AA.VV. LA ADUANA

D. LUIS LÓPEZ LÓPEZ AAVV. MAESTRÍA

D. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ AAVV SAN BERNARDO

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES 
DOMENECH
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SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 

NO ASISTEN:

DÑA. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

D. FRANCESC MEZQUITA PATUEL

D. MIGUEL ANGEL GUILLAMÓN NACHES

    Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de 
la Junta de Distrito Sur de fecha 26 de enero de 2021

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

Realizada  telemáticamente  por  videoconferencia,  apreciada  una  situación 
excepcional,  como es la  situación de emergencia para la  salud ocasionada por el  virus 
Covid-19, que justifica su celebración por medios telemáticos a los efectos del artículo 46.3 
de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local,, siendo las 
21:10 del  día  21  de  diciembre  de dos mil  veinte,  bajo  la  presidencia  del  Ilma.  Señora 
Teniente de Alcalde, Doña Mª Isabel Granero Moya, se reúnen los señores y señoras arriba 
señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la Junta Municipal de Distrito  SUR , con 
mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe del acto.

Comprobado el  quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA   CORRESPONDIENTE  A  LA 
SESIÓN ORDINARIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 26 DE 
ENERO DE 2021. 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión ordinaria, celebrada el 
día 26 de enero de 2021 por unanimidad se acuerda aprobarla. 
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 2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

La  Sra.  Presidenta  informa  de  las  respuestas  comunicadas  por  los  distintos 
departamentos:

POLICIA LOCAL

AA.VV. MAESTRIA

Visto el ruego en la Junta de Distrito Sur de fecha 26 de enero de 2021, sobre la 
problemática de que en el parque de las Pinturas de la Gasulla quitan las cintas de cierre de 
parques y siguen jugando los niños, se informa que desde el día 1 al 4 y 6 y 7 de febrero de 
2021, se procede durante el servicio y de forma alterna a la vigilancia del parque de las 
pinturas de Gasulla al efecto de dar cumplimiento de las quejas manifestadas por la AA.VV. 
Maestria. Que durante las mismas no se observó el desprecinto de la zona de juegos de los 
niños y las personas que habían en la plaza cumplian las medidas de seguridad pertinentes.

Sobre la vigilancia en la Super manzana , se mantiene la vigilancia, por el cambio de 
año se abre una nueva instrucción en Eurocop AMUS, TRA02/21, en la semana del 25 al 31 
de enero se han efectuado DIEZ boletines de denuncias, una por estacionar en paso de 
peatones, TRES por estacionar sobre la acera, y SEIS por estacionar en zona de carga y 
descargas. En la semana del 1 al 7 de febrero se han efectuado SIETE denuncias por carga 
y descarga y una por estacionar sobre la acera.

AA.VV.  SAN JAIME

Visto el ruego en la Junta de Distrito Sur de fecha 26 de enero de 2021, sobre las 
quejas por reparación de coches tirando el aceite en la calle Ludiente y alrededores, así 
como la necesidad de mover los pivotes más hacia afuera para que no se puedan dejar 
coches, se informa que desde el día 1 al 4 y 6 y 7 de febrero de 2021, se procede a la 
vigilancia  de  forma  alterna.  Que  durante  las  vigilancia  no  se  observó  ningún  tipo  de 
reparación de vehículos. Que en una ocasión los agentes hablan telefónicamente con el 
presidente Sr. Alberto Ramos quien les indica que los pivotes a los que hacen referencia 
en la queja se encontraban hace tiempo mucho más retirados hacia el principio del camino 
y que alguien los movió hacia adentro facilitando que se puedan dejar vehículos en el 
camino.

CONSUMO Y SALUD PÚBLICA

AA.VV. SAN JAIME

En contestación a las petición formulada en la Junta de Distrito Sur en sesión 
de 24 de febrero de 2020 por parte de la AAVV San Jaime en la que se solicita se coloquen 
carteles de sanciones con respecto a los perros para que los dueños recojan las heces en 
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la acequia contra Santa Teresa, se comunica que laUnidad de Consumo y Salud Pública, en 
la actualidad, no dispone de stock de carteles de tenencia de animales. 

Puesto que se trabaja con “proyectos de ciudad”, cuando se ha considerado se ha 
realizado el suministro y colocación de un número fijo de estos paneles indicativos. 

Si la concejalía delegada acuerda realizar una nueva contratación, se estudiará la 
viabilidad de colocar un cartel en el lugar solicitado por parte de la AAVV San Jaime. 

SERVICIOS URBANOS, INFRAESTRUCTURA Y MEDIO AMBIENTE

AA.VV. SAN PABLO (PERPETUO SOCORRO) 

El  Sr.  Campos,  solicitó  la  instalación de 2 puestos de basura subterránea en la 
Plaza Perpetuo Socorro y en el parking de los médicos, comunican que dicha instalación 
excede del gasto corriente presupuestado para el ejercicio 2021. Deberá consignarse la 
partida presupuestaria y en su caso la ejecución de las obras en futuros ejercicios.

Se comunica que al haberse ampliado el grupo con una zona nueva, es mucho 
trabajo para poder realizar una persona solo la limpieza, ya que con el mismo tiempo es 
imposible  realizar  la  tarea  correctamente,  por  lo  que  se  da  traslado  a  la  empresa 
adjudicataria y al servicio de inspección municipal para el control de dicha situación.

Se da traslado a la empresa adjudicataria y al servicio de inspección municipal 
para el control de  la necesidad de limpiar los bordillos de las calles, asi como la limpieza 
de hiervas que queman y no recogen en la rotonda de San Jaime al 7 de Julio.

AA.VV. SAN BERNARDO

Ya ha sido resuelta la petición de que en la rotonda de “las manos” dirección hacia 
Almazora, a la altura de la gasolinera hay un tramo que se estaba hundiendo y con el paso 
de los vehículos cada vez iba a más

AA.VV. SAN JAIME (GRUPO ROQUETES)

El Sr. Ramos, informó que en solar situado en el Camino Roquetes, se limpió y 
esta lleno de restos de poda, por lo que solicita un contenedor grande, comunican que el 
servicio  de  recogida  se  hace  mediante  camión  con  pulpo  recogedor,  no  se  ponen 
contenedores. En cualquier caso, hay que llamar previamente al 010 para que den el aviso 
y  la  empresa  de  mantenimiento  sea  conocedora  y  pueda  pasar  a  recoger  los  restos 
vegetales.

AMPA ISIDORO ANDRES VILARROYA

Se da respuestas a las distintas peticiones relacionadas a continuación, recordando 
al AMPA que este no es el cauce habitual ni más rápido para solucionar estas incidencias:

-  Gotera en el pasillo delante del despacho de Dirección (bajante, sifón WC).
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- Avería en el detector de la alama anti-incendios, mantenimiento de Cano Lopera, 
consideran que es de gran importancia  arreglarlo  antes de que haya un problema de 
humos o fuego en el colegio.

- Las persianas que no pueden subir en el comedor y en algunas clases. Este curso 
bajo las circunstancias COVID-19 en el que ha de estar todo bien ventilado necesitan la 
reparación de las mismas, así como el arreglo de algunas de las puertas que arrastran por 
el suelo.

- Reparación de 2 radiadores que pierden agua y 2 baños que están 2 / 3 anulados 
porque esta rota la llave de paso y también pierden agua.

- Colocar azulejos caídos desde hace tiempo en el aula de infantil y en la cocina.
- Reparar el freno de la puerta principal del centro ya que está roto.
- Existe una grieta importante en una zona de la fachada (escalera exterior 3er 

ciclo)  que hay que reparar antes de que vaya a más y evitar  algún accidente con los 
menores del centro.

- Limpieza de los imbornales de todo el colegio ya que cuando llueve hay zonas 
que se inundan por no poder desaguar la cantidad suficiente.
- Revisar los grifos de los baños ya que hay algunos que tienen mucha presión y salpican 
fuertemente.

De todo lo anteriormente solicitado se pasa aviso a las empresas mantenedoras.

- Con respecto a la instalación de una cerradura en la puerta metálica que esta en 
la zona ajardinada de la puerta principal y que protege el motor y bombas de agua, desde 
el centro se intenta que los alumnos no se acerquen en dicha zona pero es necesario darle 
solución para evitar algún accidente con los niños. Se solicita valoración

- Se traslada aviso a la empresa de mantenimiento para la instalación del riego de 
dos arboles que se plantaron en el patio

MOVILIDAD URBANA

AA.VV. LA ADUANA (GRUPO LOURDES)

En relación con solicitud de información respecto a la puesta en marcha de la Línea 
7, así como de sus horarios y frecuencias; se indica que dicha línea del transporte público 
está funcionando con normalidad y según frecuencias habituales.

AA. VV. MAESTRÍA:

Respecto a la solicitud de retirada de terraza en calle Arquitecto Ros nº39, informar 
que la autorización de dicha ocupación de vía pública está vigente por lo que no procede su 
retirada.

AA. VV. SAN BERNARDO:

Respecto a los badenes solicitados en calle Pí Gros, y en la calle Soneja, comunicar 
que desde la Sección de Movilidad Urbana se está procediendo a realizar un estudio de 
seguridad vial para la zona.
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AA. VV. SAN JAIME:

Respecto a los badenes solicitados en el Grupo Roquetes, comunicar que desde la 
Sección de Movilidad Urbana se está procediendo a realizar un estudio de seguridad vial 
para la zona.

AA.VV. MAESTRÍA:

Con respecto a la solicitud en instancia 2019-E-SE-2044 de 4 de abril: Mejora de la 
accesibilidad  y  seguridad  vial  en  las  calles  perpendiculares  a  C/  República  Argentina, 
informan que se procederá a revisar los pasos de peatones y rebajes que se mencionan, 
intentando mejorar la accesibilidad y seguridad vial de las referidas intersecciones.

En relación con instancia 2019-E-SE-2043 de 4 de abril: Mejora de la accesibilidad 
y seguridad vial de la C/ Jacinto Benavente. Comunican que en el mes de diciembre se ha 
procedido a mejorar la accesibilidad de la parada de autobús sita en C/ Jacinto Benavente. 
Asimismo,  se procederá a revisar  los pasos de peatones y rebajes  que se mencionan, 
intentando mejorar la accesibilidad y seguridad vial de la zona.

Con  respecto  a  la  solicitud  de  instalación  de  bolardos  en  las  esquinas  de  la 
“supermanzana”,  se  reitera  la  recomendación  de  los  equipos  de  emergencia  de  no 
procedencia  de  su  instalación.  Indicar  que,  los  anchos  de  las  aceras  no  permiten  la 
instalación de bolardos retranqueados ya que deben cumplirse los  anchos mínimos del 
itinerario peatonal accesible.

D. RAFAEL SERRANO RUIZ:

Respecto a su sugerencia de que la Línea N7 en Magdalena no debería entrar 
por la Avenida Valencia y sí por la Gran Vía Tárrega Monteblanco, indican que la misma 
ha sido trasladada al técnico responsable Jefe del Negociado de Transporte Público.

A la reclamación de eliminación del carril bici existente en acera, se informa que 
durante los dos primeros meses de este año se va a proceder a ejecutar obras en las 
calles Músico Pascual Asensio y Panderola. Entre las actuaciones previstas se incluye la 
ejecución de un carril bici protegido por calzada 

AA. VV. VIRGEN DE LIDÓN:

Respecto a la necesidad de instalación de un semáforo en la calle  Panderola, 
junto al LIDL; informar que se va a proceder en los dos primeros meses de este año a 
ejecutar obras en las calles Músico Pascual Asensio y Panderola. Entre las actuaciones 
previstas  se  incluye  la  semaforización  del  citado  paso  de  peatones,  así  como  la 
adaptación de rebajes a la normativa de accesibilidad.
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3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto siguiente 
del orden del día.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

D. RAFAEL SERRANO RUIZ

El  Sr.  Serrano,  solicita  el  repintado  de  los  viales  de  la  zona  situada  entre  el 
polideportivo Ciutat de Castelló y el Grupo Lourdes.

Comunica la necesidad de abrir el parque situado en la C/ Desierto de las Palmas, 
situado al lado de la escuela infantil Biberons.

Informa que en la Calle Riu Jucar con Calle Illa Baleato, los lunes, miércoles y viernes 
aproximadamente a las 14:00 h. el autobús escolar no puede pasar ya que hay muchos 
vehículos en doble fila 

D. ALBERTO RAMOS RENAU – AA.VV.SAN JAIME

El Sr. Ramos, informa que es cierto que estqan llimpiando el solar en el camino 
Roquetes, pero la gente sigue tirando restos y por ello nunca puede estar limpio.

También comunica que delante del desguace siempre hay mucha suciedad, por lo 
que solicita se instalen papeleras.

Con respecto al  arreglo de coches en la  acequia,  es cierto que ya no arreglan 
vehículos, no obstante siguen haciéndolo en la esquina, por lo que cree necesario que pase 
la policía y tome acciones al respecto.

Cree necesario el Sr. Ramos, plantar las moreras que faltan, arreglar y podar las 
que está plantadas, ya que tapan la luz de las farolas y es necesario despejarlo, al igual que 
se rellenaron con tierra y restos de poda tapandolo con mallas, es necesario tambien que se 
rellene, porque con el tiempo se han vaciado.

D. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ – AA.VV. SAN BERNARDO

El Sr. Josele solicita que desde las Brigadas Municipales, pasen a limpiar la zona 
del Pi Gros.

Comunica la necesidad de presencia policial en el Grupo ya que los vecinos tiran 
residuos y deberían de denunciarlos.
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Y  siendo las  veinte  horas  y  treinta  y  cinco  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento,  por no haber más asuntos que tratar,  el señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta 
que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Núm. d’acta 02 / 2021

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 23 – febrer - 2021

Hora inici / fi 20 h.

Lloc Telemàtica

ASSISTENTS:

PRESIDENTA 

Sra. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

VOCALS

Regidor designat

Sra. PATRICIA PUERTA BARBERÁ      Grup Municipal PSOE

Veïns designats per grups polítics municipals

Sr. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grup Municipal PSOE

Persones designades per Alcaldia

Sr. RAFAEL SERRANO RUIZ

Sra. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representants d’associacions de veïns. 

Sr. ALBERTO RAMOS RENAU AV SANT JAUME

Sr. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AV LA DUANA

Sr.. LUIS LÓPEZ LÓPEZ AV MESTRIA

Sr. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ AV SANT BERNAT 

Representants de les AMPA

Sr. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES 
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DOMÉNECH

SECRET  À  RIA  

Sra. ELISABETH BREVA ALMERICH 

NO HI ASSISTEIXEN:

Sra. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

Sr. FRANCESC MEZQUITA PATUEL

Sr. MIGUEL ANGEL GUILLAMÓN NACHES

    Ordre del dia. 

1.- Aprovació, si escau, de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de 
Districte Sud de data 26 de gener de 2021

2.- Informe de la presidenta

3.- Despatx extraordinari

4.- Precs i preguntes.

Realitzada  telemàticament  per  videoconferència,  apreciada  una  situació 
excepcional com és la situació d'emergència per a la salut ocasionada pel virus Covid-19 el 
qual justifica la seua celebració per mitjans telemàtics als efectes de l'article 46.3 de la Llei  
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les bases del règim local, essent les 21:10 del dia 21 de 
desembre de 2020, sota la presidència de la tinent d’alcaldia Mª Isabel Granero Moya, es 
reuneixen les i els membres suara esmentats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta 
Municipal de Districte  Sud.

Una vegada comprovat el  quòrum d'assistència,  la presidenta obri la sessió i,  a 
continuació, es passen a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia. 

1.-  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DE  L'ACTA   CORRESPONENT  A LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 26 DE GENER DE 
2021. 

Sense haver-hi cap objecció a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària celebrada 
el dia 26 de gener de 2021 les i els membres que hi assisteixen l’aproven per unanimitat. 
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 2.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta informa de les respostes comunicades pels distints departaments:

POLICIA LOCAL

AV MESTRIA

Vist el prec en la Junta de Districte Sud de data 26 de gener de 2021 sobre la 
problemàtica que en el parc de les Pintures de la Gasulla lleven les cintes de tancament de 
parcs i continuen jugant els xiquets, s'informa que des del dia 1 al 4 i 6 i 7 de febrer de 
2021,  durant el servei i de forma alterna es vigila el parc de les pintures de Gasulla als 
efectes de complir les queixes manifestades per l'AV Mestria. Durant aquests dies no es va 
observar el desprecinte de la zona de jocs dels xiquets i les persones que hi havia en la 
plaça complien les mesures de seguretat pertinents.

Sobre la vigilància en la Súper  illa, es manté la vigilància. A partir del canvi d'any 
s'obri una nova instrucció en Eurocop AMUS, TRA02/21, en la setmana del 25 al 31 de 
gener s'han efectuat DEU butlletins de denúncies: una per estacionar en pas de vianants, 
TRES  per  estacionar  sobre  la  vorera,  i  SIS  per  estacionar  en  zona  de  càrrega  i 
descàrregues. En la setmana de l'1 al 7 de febrer s'han efectuat SET denúncies per càrrega 
i descàrrega i una per estacionar sobre la vorera.

AV  SANT JAUME

Vist el prec en la Junta de Districte Sud de data 26 de gener de 2021, sobre les 
queixes  per  reparació  de cotxes  tirant  l'oli  en  el  carrer  Lludient  i  voltants,  així  com la 
necessitat  de  moure  els  pivots  més  cap  a  fora  perquè  no  es  puguen  deixar  cotxes, 
s'informa que des del dia 1 al 4 i 6 i 7 de febrer de 2021, es procedix a la vigilància de  
forma alterna.  Que  durant  les  vigilància  no es  va  observar  cap tipus  de reparació  de 
vehicles. Que en una ocasió els agents parlen telefònicament amb el president, Sr. Alberto 
Ramos, qui els indica que els pivots a què fan referència en la queixa es trobaven fa temps 
molt més retirats cap al principi del camí i que algú els va moure cap a dins cosa que 
facilità que es pogueren deixar vehicles en el camí.

CONSUM   I SALUT PÚBLICA  

AV SANT JAUME

En contestació a les petició formulada en la Junta de Districte Sud en sessió de 24 
de febrer de 2020 per part de l'AV Sant Jaume en què se sol·licita que es col·loquen cartells 
de sancions respecte als gossos perquè els amos arrepleguen les excrements en la séquia 
contra Santa Teresa, es comunica que la Unitat  de Consum i Salut Pública, en l'actualitat, 
no disposa d'estoc de cartells de tinència d'animals. 
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Ja que es treballa amb “projectes de ciutat”, quan s'ha considerat, s'ha realitzat el 
subministrament i col·locació d'un nombre fix d'aquests panells indicatius. 

Si  la  regidora  delegada  acorda  realitzar  una  nova  contractació,  s'estudiarà  la 
viabilitat de col·locar un cartell en el lloc sol·licitat per part de l'AV Sant Jaume. 

SERVEIS URBANS, INFRAESTRUCTURA I MEDI AMBIENT

AV SANT PAU (GRUP SOCORS) 

El Sr.  Campos va sol·licitar la instal·lació de 2 punts de fem subterrani en la plaça 
Mare  de  Déu  dels  Socors  i  en  el  pàrquing  dels  metges.  Hom  comunica  que  aquesta 
instal·lació excedeix de la despesa corrent pressupostada per a l'exercici 2021. per tant, 
haurà de consignar-se la partida pressupostària i,  si s’escau, l'execució de les obres en 
futurs exercicis.

Es comunica que com s’ha ampliat el grup amb una zona nova, és molt de treball 
per a una persona sola poder realitzar la neteja, ja que amb el mateix temps és impossible 
realitzar la tasca correctament, per la qual cosa, es trasllada a l'empresa adjudicatària i al 
servei d'inspecció municipal per al control de l’esmentada situació.

Es trasllada a l'empresa adjudicatària i al servei d'inspecció municipal per al control 
de  la necessitat de netejar els rastells dels carrers, així com la neteja de brosses que 
cremen i no arrepleguen en la rotonda de Sant Jaume al «7 de Julio».

AV SANT BERNAT

Ja ha sigut resolta la petició que en la «rotonda de les mans» en direcció cap a 
Almassora, a l'altura de la gasolinera hi ha un tram que s'estava afonant i amb el pas dels 
vehicles cada vegada ho estava més

AV SANT JAUME (GRUP ROQUETES)

El Sr. Ramos va informar que van netejar el solar situat en el camí Roquetes però 
que  està  ple  de  restes  de  poda,  per  la  qual  cosa sol·licita  un  contenidor  gran.  Ho 
comunicaren al servei de recollida i es fiu amb un camió amb polp recollidor. Per tant, no 
s’hi van posar contenidors. En tot cas, cal telefonar prèviament al 010 perquè donen l'avís i 
l'empresa de manteniment siga coneixedora i puga passar a arreplegar les restes vegetals.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILARROYA

Es  responen  les  distintes  peticions  relacionades  a  continuació  i  es  recorda  a 
l'AMPA que  aquesta  no  és  la  via  habitual  ni  més  ràpida  per  a  solucionar  aquestes 
incidències:

-Gotera en el corredor davant del despatx de direcció (baixant, sifó WC).
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-Avaria  en  el  detector  de  l'alarma antiincendis,  manteniment  de  Cano  Lopera, 
consideren que és de gran importància arreglar-la abans que hi haja un problema de fums 
o foc en el col·legi.

-Les persianes que no poden  pujar en el menjador i en algunes classes. Aquest 
curs.  davall les circumstàncies COVID-19 en què ha d'estar tot bé ventilat, necessiten la 
seua reparació, així com arreglar algunes de les portes que arrosseguen pel sòl.

-Reparació de 2 radiadors que perden aigua i 2 banys que estan 2 / 3 anul·lats 
perquè està trencada la clau de pas i també perden aigua.

-Col·locar taulellets caiguts des de fa temps en l'aula d'infantil i en la cuina.
-Reparar el fre de la porta principal del centre ja que està trencada.
-Hi ha un clavill important en una zona de la fatxada (escala exterior 3er cicle) que 

cal reparar abans que es faça més gran i evitar algun accident amb els menors del centre.
-Neteja dels embornals de tot el col·legi ja que quan plou hi ha zones que s'inunden 

per no poder desaiguar la quantitat suficient.
-Revisar les  aixetes dels banys ja que hi  ha alguns que tenen molta pressió i  esguiten 
fortament.

De tot l'anteriorment sol·licitat es passa avís a les empreses mantenidores.

-Respecte a la instal·lació d'un pany en la porta metàl·lica que està en la  zona 
enjardinada de la porta principal i que protegeix el motor i bombes d'aigua, des del centre 
s'intenta que l’alumnat no s'acosta a la dita zona però és necessari donar-li solució per a 
evitar algun accident amb aquest. Se sol·licita valoració

-Es trasllada avís a l'empresa de manteniment per a la instal·lació del reg de dos 
arbres que es van plantar en el pati

MOBILITAT URBANA

AV LA DUANA (GRUP LURDES)

En relació amb sol·licitud d'informació respecte a la posada en marxa de la línia 7,  
així com dels seus horaris i freqüències, s'indica que la dita línia del transport públic està 
funcionant amb normalitat i segons freqüències habituals.

AV MESTRIA:

Respecte a la sol·licitud de retirada de terrassa en carrer Arquitecte Ros núm. 39, 
s’informa que l'autorització de la dita ocupació de via pública està vigent per la qual cosa no 
s’escau la seua retirada.

AV SANT BERNAT:

Respecte als guals sol·licitats en carrer Pi Gros, i en el carrer Soneja, es comunica 
que des de la Secció de Mobilitat Urbana s'està realitzant un estudi de seguretat viària per 
a la zona.
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AV SANT JAUME:

Respecte als  guals  sol·licitats  en el  grup Roquetes,  es comunica que des de la 
Secció de Mobilitat Urbana s'està realitzant un estudi de seguretat viària per a la zona.

AV MESTRIA:

Respecte  a  la  sol·licitud  en  instància  2019-E-SE-2044  de  4  d'abril:  Millora  de 
l'accessibilitat  i  seguretat viària en els carrers perpendiculars a C/ República Argentina, 
informen que es revisaran els passos de vianants i rebaixos que es mencionen, intentant 
millorar l'accessibilitat i seguretat viària de les referides interseccions.

En relació amb instància 2019-E-SE-2043 de 4 d'abril:  Millora de l'accessibilitat  i 
seguretat viària del C/ Jacinto Benavente. Es comunica que en el mes de desembre s'ha 
millorat l'accessibilitat de la parada d'autobús situada en C/ Jacinto Benavente. Així mateix, 
es  revisaran  els  passos  de  vianants  i  rebaixos  que  es  mencionen,  intentant  millorar 
l'accessibilitat i seguretat viària de la zona.

Respecte a la sol·licitud d'instal·lació de bol·lards en els cantons de la “super illa ”, 
es  reitera  la  recomanació  dels  equips  d'emergència  de  no  procedència  de  la  seua 
instal·lació. S’indica, a més, que l’amplària de la vorera no permet la instal·lació de bol·lards 
reculats ja que han de complir-se els amples mínims de l'itinerari de vianants accessible.

Sr. RAFAEL SERRANO RUIZ:

Respecte al seu suggeriment que la línia N7 en Magdalena no hauria d'entrar per 
l'avinguda València i sí per la Gran Via Tàrrega Monteblanco, indiquen que aquesta ha 
sigut traslladada al tècnic responsable, cap del Negociat de Transport Públic.

A la reclamació d'eliminació del carril bici existent en vorera, s'informa que durant 
els dos primers mesos d'enguany es van executar obres en els carrers Músic Pascual 
Asensio  i  Panderola.  Entre les actuacions previstes s'inclou l'execució  d'un carril  bici 
protegit per calçada. 

AV. MARE DE DÉU DE LLEDÓ:

Respecte  a  la  necessitat  d'instal·lació  d'un  semàfor  en el  carrer  Panderola,  al 
costat de LIDL, s’informa que en els dos primers mesos d'enguany es van executar obres 
en els carrers Músic Pascual Asensio i Panderola. Entre les actuacions previstes s'inclou 
posar  semàfors  a  l'esmentat  pas  de  vianants,  així  com l'adaptació  de  rebaixos  a  la 
normativa d'accessibilitat.

3.- DESPATX EXTRAORDINARI

Sense haver-hi cap assumpte que tractar, es passa al punt següent de l'ordre del dia.
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4.- PRECS I PREGUNTES

Sr. RAFAEL SERRANO RUIZ

El Sr.  Serrano, sol·licita el repintat dels vials de la zona situada entre el poliesportiu 
Ciutat de Castelló i el Grup Lurdes.

Comunica també la necessitat d'obrir el parc situat en la C/ Desert de les Palmes, 
situat al costat de l'escola infantil Biberons.

Informa que en el carrer Riu Xúquer amb carrer Illa Baleato, els dilluns, dimecres i 
divendres aproximadament a les 14 h. l'autobús escolar no pot passar ja que hi ha molts 
vehicles en doble fila 

Sr. ALBERTO RAMOS RENAU – AV SANT JAUME

El Sr. Ramos informa que és cert que estan netejant el solar en el camí Roquetes, 
però la gent continua tirant restes i per això mai pot estar net.

També comunica que davant del desballestament sempre hi ha molta brutícia, per la 
qual cosa sol·licita que s'hi instal·len papereres.

Respecte a la reparació de cotxes en la séquia, és cert que ja no arreglen vehicles; 
no obstant això, seguixen fent-ho en el cantó, per la qual cosa creu necessari que passe la 
policia i prenga accions respecte d'això.

Creu necessari el Sr. Ramos plantar les moreres que falten, arreglar i podar les que 
estan plantades, ja que tapen la llum dels fanals i és necessari aclarir-lo, igual que es van 
omplir amb terra i restes de poda tapant-ho amb malles, és necessari també que s'òmpliga, 
perquè amb el temps s'han buidat.

Sr. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ – AV SANT BERNAT

El  Sr.  Gómez Sánchez sol·licita  que,  des de les Brigades Municipals,  passen a 
netejar la zona del Pi Gros.

Comunica la necessitat de presència policial en el grup ja que els veïns tiren residus 
i deurien denunciar-los.

I sense haver-hi més assumptes que tractar, i essent les 20:35 hores, la presidenta 
alça la sessió de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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